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OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

Broj:43-09/14-1   
Sarajevo:10.09.2014.god 
 

. 

 

ZAPISNIK  
 

Sa 6 sastanaka IO OSO DSA koji se održao u srijedu 10.09.2014 godine sa 
početkom u 12:00 sati u prostorijama male sale na 2 sp na  TKC Dolac Malti. 
 
 
 
Prisutni su: Babić Čečo Ena,Bešlić Jasmin, Đogić Denis,  Mehmedagić Sabina,Korić 
Vasvija,Kurić Kenan,Pamuk Elvedin, Papić Muhamed, Senta Nenad, Sijerčić Haris,  
Suljović Muhamed, Šeremet Damir i Veladžić Dženadin  
Ukupno 13 što je više od 2/3 od ukupnog broja clanova IO OSO DSA. 
 
Smajlović Dževad je  ranije javio da neće moći prisustvovati sastanku. 
 
 
Prijedlog za dnevni red: 
 

1. .Usvajanje dnevnog reda 
2.  Usvajanje zapisnika sa proslog sastanka 
3.  Izvjestaji o radu izmedju dva sastanka/sjednice: 

 izvjestaji predsjednika i zamjenika o radu 

 izvjestaj sekretara o pomoci ugrozenim od poplava i klizista  

 izvjestaj komisije o troskovima i realizaciji Marsa mira 

 izvjestaj komisije za ugovore i kreditiranje o otplatnom planu prema CO 

 izvjestaji  svih komisija u pisanoj formi s potpisima clanova komisije 
 4.  Planovi i zadaci za naredni period 
 5.  Razno 
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AD/1: Mijenja se dnevni red: 
 

 Dodaje se nova tačka 3. diskusija o izboru novog blagajnika CO SBHT 
kandidat Babić Fatima. 

 Dodaje se nova tačka 4. diskusija pomoći Kuršumović Mirsadi 
 
Ostale tačke dnevnog reda ostaju na dnevnom redu 
 
Izmijenjeni dnevni red se jednoglasno usvaja. 

 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 5 sastanka 
 
AD/3 Prijedlog OSO DSA da Babić Fatima bude kandidat za blagajnika CO SBHT se 
jednoglasno usvaja 
 
 
AD/4 Kuršumović Mirsada se obratila za pomoć OSO DSA kako bi se u klinici 
„CENTAR ZA SRCE“ u Tuzli mogao obaviti hirurški zahvat za njenog supruga. 
Predlaže se novčana pomoć za prvu fazu stent,prijedlog se jednoglasno usvaja. 
 
AD/5: Dženadin Veladžić i Muhamed Papić informišu IO OSO DSA o aktivnostima 
između sastanaka : o upisu u registar,računima ,ID broju i budućim planovima SBHT 
te o budućem obilasku OSO-a. 
Postavljaju im se pitanja koja bi ispred IO DSA trebao postaviti CO SBHT . 
Mehmedagić Sabina i Damir Šeremet postavljaju pitanja.Šta je sa iščlanjenjem Bahte 
Avada iz članstva SBHT?Šta je sa novcem iz proteklog perioda?Ko je dao saglasnost 
da se izbaci čl. 84 iz Pravilnika o radu? 
 
 
AD/5-1:Muhamed Papić je dostavio izvještaj o pomoći ugroženim od poplava i 
klizišta  u elektronskoj formi svim članovima IO OSO DSA .Izvještaj će biti u prilogu 
zapisnika. 
 
AD/5-2: Muhamed Papić je informiše o radu komisije za organizaciju marša mira. 
Izvještaj će biti u prilogu zapisnika 
. 
  
AD/5-3: Suljović Muhamed dostavlja izvještaj komisije za ugovore koji ce biti u 
prilogu zapisnika, te predlaže  da CO SBHT napravi komisiju koja bi sa komisijom 
OSO DSA napravila otplatni plan. 
 
 
AD/6: Formira se komisija za kontrolu kase uzajamne pomoći u sastavu: Nenad 
Senta,Đogić Denis i Pamuk Elvedin. 
 
AD/6-1: Prijedlog da se formira komisija u sastavu Papić Muhamed, Senta Nenad, 
Đogić Denis i Vasvija Korić koja će posjetiti   podružnicu iz ATC-a  A. Polje i utvrditi 
razlog ne dolaska na sastanke IO OSO DSA njihovog predstavnika Đidelije Samira 
 se jednoglasno usvaja. 
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AD/6-2: Zehra Hamzić predlaže načine  organizovanja ženske sekcije OSO DSA u 
narednom periodu 
 
AD/6-3: Munevera Mujagić iznosi svoj problem na sastanku IO  OSO DSA. 
Problem se odnosi na nedobivanje pomoći za banjsko lijecenje.Utvrđeno je 
slijedeće:da je zahtjev koji je dostavila imenovana pogrešno formulisan u odnosu na 
iznešeni problem te da predmetu nije dostavljena tražena dokumentacija. 
 
 
AD/6-4: Damir Šeremet informiše IO OSO DSA o statusu planinarskog doma te o 
dostavi dokumentacije advokatu. 
 
AD/6-5: Denis Đogić inicira ispred uposlenika SOZ-a skupljanje novaca za nabavku 
inventara za RR Bukovik.Otvara se diskusija i iznose se problemi vezano za RR 
Bukovik.Predlaže se formiranje komisije za riješavanje problema na RR Bukoviku u 
sastavu:Đogić Denis, Dženadin Veladžić, Vasvija Korić, Babić Čečo Ena .Prijedlog je 
jednoglasno usvojen.  
 
AD/6-6: Predlaže se da Ena Babić Čečo piše sve Odluke koje donosi IO OSO DSA 
,prijedlog jednoglasno usvojen. 
 
 AD/6-7: Senta Nenad iznosi žalbe Hizrolaj Hidajete, navedena se žali na rad 
komisije za liječenje koja joj nije odobrila novac za banjsko liječenje. 
 
AD/6-8: Prijedlog da se Smajić Haris i Suljović Muhamed nagrade sa 1% od 
sredstava koji su uspjeli povratiti svojim nesebićnim zalaganjem od dužnika na račun 
OSO DSA jednoglasno se usvaja 
 
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen je u 
arhivi, zajedno sa zapisnikom 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSO DSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
          PAPIĆ MUHAMED                                                           


